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Уважаеми служители в градски транспорт,като редовен пътник използващ вече макар и 

доста рядко автобус,тролейбус или трамвай,изказвам моето недоволство от Вашето 

решение/преброяване на зайците/да валидирам картата си за пътуване на всяко 

качване.Това,за застраховката никак не важи,защото ако аз съм се валидирала/тази красива 

БЪЛГАРСКА думичка/никой не знае къде съм слязла,и ако веднага след моята спирка 

трамваят катастрофира,то аз мога да имам претенция за обезщетение!Аз предпочитам да 

вървя пеш и ползвам транспорт  най-вече,когато съм натоварена с покупки и за това 

винаги имам карта за цялата градска мрежа:за УДОБСТВО!!! АЗ НЯМА ДА ДОКАЗВАМ 

НА ВСЯКО ПЪТУВАНЕ,ЧЕ ИМАМ КАРТА!!!За тази цел има контрольори,които 

получават заплати,както и Вие с парите от всички нас,които си купуваме редовно карти и 

билети! 

      С уважение към Вас! 

 


